
  

Zápis 
 

Z 8. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 25.10. 2005 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 15 
 
Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání: 
 
1. Dlouhodobý záměr vzdělávací, vědecké, výzkumné a vývojové a další tvůrčí činnosti 
VŠCHT Praha na období 2006 – 2010 
2. Čerpání centrálního fondu mzdových prostředků 
3. Různé 
 
Ad 1. 
 Po zasedání senátu předložil pan rektor Dlouhodobý záměr VŠCHT Praha na zasedání 
Vědecké rady. Vědecká rada souhlasila s drobnými připomínkami (nabízet studentům MBA, 
množství patentů) s předloženým dokumentem. Bez připomínek projednala Dlouhodobý 
záměr také Správní rada školy. Aktuální znění Dlouhodobého záměru bylo včetně příloh 
k dispozici na webovém serveru. 
Akademický senát poté předložený aktualizovaný Dlouhodobý záměr VŠCHT Praha 
jednomyslně schválil (15-0-0). 
 
 
Ad 2. 
Pan rektor poskytl souhrnnou tabulku čerpání centrálního fondu mzdových prostředků. 
Bylo konstatováno, že čerpání centrálního fondu je rovnoměrné. Dále pan rektor upřesnil 
počet osob, kterých se týká mzda podle individuálních pracovních smluv (rektor, prorektoři, 
kvestor, děkani, 5 pracovníků VC), Dále pan rektor upřesnil, že v položce odměn CF je 
zahrnuta výplata cca 2 mil. jako kompenzace VZ pro pracovníky rektorátu. Obdobnou částku  
hodlá vyplatit ještě jednou v letošním roce. 
 
 
Na dotazy studentů, proč byl o cca 5 milionů překročen rozpočet na výdejnu  stravy "Volha", 
odpověděl pan kvestor, že k tomu došlo zejména vzhledem k navýšení počtu stravovacích 
míst. Finance šly z rozpočtu školy a rezervy FRIM (nečerpané na rekonstrukci Volhy). 
 
Ad 3. 
 
3.1. Předseda AS dopisem ze 13. 9. požádal p. rektora o „vnitropodnikový deník do 
souboru“ (dle terminologie iFIS - sestava 183/02212) fondů celoškolských nákladů za období 
01 - 07/2005, a to soubor dat pro 9XX XX XXXX. Pan rektor tento soubor poskytne pouze 
s tím, že předseda senátu a členové hospodářského výboru, kteří budou s materiálem pracovat, 
podepíšou slib mlčenlivosti. Oslovení souhlasili s tímto požadavkem. 
3.2. V uvedeném dopise předseda dále požádal o informaci o datech z turniketů (kdo je má 
k dispozici atd.) Pan rektor odpověděl, že přístup do této databáze má on, dále bezpečnostní 
technik, vrátní a odpovědní pracovníci na VC. V této souvislosti informoval, že od 1.1.2006  
bude uveden do provozu elektronický systém, který nahradí dosavadní sešity docházky, 
umožní vedoucím pracovišť nahlížet do evidence průchodu turnikety a jehož součástí se stane 
i elektronická dovolenka. 



  

3.3. Informace o vlivu turniketů na počet krádeží byla vypracována a je umístěna na webu. 
3.4. Fakulty  a studenti dodají své zástupce do RVŠ. Za školu bude delegován pror. Staněk a 
druhého člena ze svých řad vygeneruje AS, fakulty dodají své zástupce. 
3.5. Pan rektor informoval, že Správní rada vyslovila předběžný souhlas k tomu, že VŠCHT 
Praha se stane členem družstva Klastr - technické plasty. Bližší informace je možné získat 
na www.klastrplasty.cz 
3.6. AS vyslechl informace pana rektora z jednání dotčených rektorů u ministryně školství 
P.Buzkové, dne 23.9.2005 a o následném jednání expertní skupiny o projektu Dejvice-Center. 
3.6. Bude se řešit, jak uvést do chodu software Landesk,  aby nedošlo k narušení funkčnosti 
počítačů k účelům, pro něž jsou určeny. Bude zřízena Rada VC. Pror. Bernauer souhlasí 
s potřebou a vypracováním srozumitelného a podrobného popisu funkcí Landesk a 
informováním celé akademické obce. 
3.7. Novým předsedou studentské části AS se stal Ing. Jan Patera z FCHT 
 
 
 
 

Příští  zasedání AS VŠCHT se koná  8.11.2005 od 14 hod. ve velké zasedací síni 
rektorátu 

Zapsala: M. Špicarová                                                                        Za správnost: M.Březina 

http://www.klastrplasty.cz/

